
Děkuji všem občanům za projevenou důvěru v komunálních
volbách, které v Teplé vyhrála ODS. Mezi nově zvolenými 
zastupiteli jsem neměl dostatečný koaliční potenciál. Vítězná
ODS tak skončila v opozici. To, že vítězná strana v letošních
komunálních volbách skončila nakonec mezi poraženými, 
se v mnoha městech stalo častým úkazem. Našim voličům 
slibujeme, že budeme konstruktivní opozicí, která pracuje
ve prospěch města. Novému vedení města přejeme hodně
úspěchů. Do funkce starosty města jsem nastoupil v lednu
2009. Teplá tou dobou už více než měsíc neměla místo
starosty obsazené. Ze strany Karlovarského kraje, kde po
krajských volbách na podzim 2008 vládla ČSSD spolu 
s KSČM, zcela logicky nesršelo nadšení pro nového 
starostu z řad ODS. V neposlední řadě mi nebyla nakloněná
ani celosvětová ekonomická situace, kdy v roce 2009 došlo
k poklesu výběru daní oproti předchozímu roku (tato situace
nastala od roku 1990 poprvé). Prakticky jsem nepřebíral 
žádnou rozdělanou akci. Naplánovanou akcí byla výstavba
inženýrských sítí v Toužimské ulici. Tato stavba ale neměla
vydané stavební povolení, přesto se město v prodejních
smlouvách zavázalo tyto sítě v létě 2009 zprovoznit.
I v dalších směrech rozvoje města byly cíle spíše náhodné 
než systematické. Byly připraveny plány na rozšíření
kanalizační či vodovodní sítě, ale chyběla součinnost 
s hlavním realizátorem firmou VaK Karlovy Vary, a tak 
tepelské akce byly pravidelně v rámci plánu investičních
akcí vodáren přesouvány z roku na rok. Město mělo 
zanedbanou opravu místních silnic a chodníků. Nechci říkat,
že by se něco dělalo vysloveně špatně, ale chybělo tomu 
jakési nadšení a zrychlení. Fotbalově řečeno – tah na bránu.
Toto jsem chtěl do vedení města přinést. Při nástupu do funkce
se samozřejmě projevily mé nedostatečné zkušenosti 
s vedením organizace s třiceti zaměstnanci a s přibližně 
padesáti miliónovým rozpočtem. Snažil jsem se to dohnat 
osobním nasazením a elánem. Po dvou letech jsem 
v ledasčem zmoudřel a vím, že jsem některé záležitosti neměl
řešit  pouze sám, ale  víc e úkolo vat aparát města . 

Slovo zastupitele

č.11/12

dobu půso bení se  mi podaři lo vytvoři t  dobré  vztahy 
s organizacemi, které zaštiťují akce na Tepelsku. Například
už zmiňované VaK Karlovy Vary po oba roky úspěšně 
rozšiřují  odkanali zování Teplé  a došlo  i na mnoho le t 
slibovanou výstavbu vodovodu do Mrázova. Krajská správa
a údržba silnic provedla částečné opravy krajské silnice 
č. 210 a silnic třetí třídy, podařilo se konečně přečíslovat 
silnici do Mariánských Lázní na silnici druhé třídy. Uvědomuji
si, že vzhledem k omezeným finančním prostředkům kraje
a k množství kilometrů silnic budou požadavky města vždy
větší než reálné možnosti kraje. Prohloubila se spolupráce 
se Svazkem obcí Slavkovský les při obnově návesních prostor
obcí na Tepelsku a při  úpra vě minerá lních pra menů. 
Pokračovalo se ve výborné spolupráci s partnerským městem
Konnersreuth v Bavorsku. Velmi dobrá komunikace byla 
s vedením a úředníky města Mariánské Lázně. Například 
při zavádění technologie Czech Point v Teplé, či spolupráce
s městským muzeem v M. Lázních. Město začalo spolupracovat
s Úřa dem vlády České re publiky v otázce sociálního 
začleňování ve vyloučených lokalitách. Tento problém je 
zapotřebí řešit co nejdříve. Je třeba protestovat proti postupu
majitelů nemovitostí, kteří na Tepelsko sestěhovávají stále další
problematické rodiny. V současné době je na Tepelsku více než 
10% obyvatelstva ze sociálně vyloučených lokalit. Každý další
jednotlivec z této problematické komunity může způsobovat 
městu zvyšující kriminalitu, vandalismus a má vliv na kvalitu 
školní výuky. Směr, kterým se má Teplá ubírat, jsem naznačoval
již na slyšeních na Úřadu vlády ČR. Tím je zaměření na 
vzdělávání a prevenci při výchově mládeže. A to jak na základní
škole, tak i formou nízkoprahového klubu ve spolupráci 
s občanským sdružením Kotec. Nezbytnou součástí tohoto 
výchovného procesu je dodržování zákonů a pravidel občanského
soužití i mladistvými a dospělými v těchto sociálních vrstvách.
V samotném městě jsem se soustředil na investice, které se vrátí
v úsporách energií. Proto jsem prosadil žádosti na zateplení škol.
Dále je potřeba každý rok opravit část městských silnic a chodníků.
Podařilo se také vysypat ze skříně jednoho dlouhodobého kostlivce
– Slunečnou ulici. Tato ulice je již třináct let ukázkou toho, jak se 
nemají prodávat pozemky města. S rekonstrukcí komunikací 
a využitím veřejného prostoru souvisí i vypracování studie na tzv. 
generel města. Dále bylo třeba zefektivnit chod města. V roce 2009 
se podařilo na mzdách zaměstnanců ušetřit téměř milion Kč oproti
roku 2008. A troufnu si tvrdit, že na výkonech zaměstnanců 
to nebylo znát a ani nikdo nestávkoval. Byl doplacen dluh města,
který pocházel z devadesátých let. K 8. listopadu 2010 bylo na 
účtech města 29 580 871,- Kč a na IKS Fondech v Komerční bance
6 141 568,- Kč. Tato částka, kdy město má k dispozici 35 miliónů Kč,
z Teplé činí ekonomicky velmi zdravé město s obrovským 
potenciálem rozvoje. Věřím, že nynější vedení města tuto šanci 
využije tím nejlepším způsobem.                     Martin Klepal

Přes krátkou



Úřední zprávy

U s n e s e n í

z  12. jednání Rady města Teplá dne  5. října  2010

                  Rada města po projednání:

I. Bere na vědomí

1. Kontrolu usnesení z 11. RM 2010

2. Zprávy ze ZŠ praktické

II. Schvaluje

1. Pod č. usnesení 1/12/2010

-těžební a pěstební činnost vč. ceníků dle zadávacích listů

 OLH p. J. Větrovce od 1. 10. 2010, objednávka bude 

 vystavena tajemníkem MěÚ Teplá 

2. Pod č. usnesení 2/10/2010 

- rozpočtové opatření RO č.7/2010

3. Pod č. usnesení 4/12/2010

-žádost p. V. Růžka o prodloužení pronájmu rybníka 
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 na p.p.č.811 o výměře 10846 m   v k.ú. Teplá 

(prodlouženo na dobu neurčitou, cena 1000 Kč za hektar)

Nájemní smlouvy (na rybníky) uzavřené na dobu určitou

(do konce r. 2010), budou prodlouženy a to na dobu

neurčitou, výše nájmu 1000 Kč za 1 ha.

-žádost manž. MUDr. K. Valečky a D. Valečkové o souhlas

s darováním p.p.č. 1049/31 a p.p.č.1049/30 v k.ú. Teplá

dceři Petře Valečkové a žádost Mgr. Petry Valečkové 

o souhlas s darováním p.p.č.1049/28 a p.p.č.1049/29 

Mgr. Pavlíně Valečkové

4. Pod č. usnesení 5/12/2010

-slevu za pronájem SH Teplá ve výši 50% p. Ing. 

V. Bláhovi, každé pondělí od 17.30 do 18.30 hodin do

konce roku 2010

5. Pod č. usnesení 6/12/2010

-pronájem DK Teplá na den 16. dubna 2011 pro pořádání

nevýdělečné akce 20. ročníku „setkání rockových kapel“

p. Petru Horáčkovi z Teplé

6. Pod č. usnesení 7/12/2010

-zařadit do seznamu uchazečů o umístění manž. J. a A. 

Titěrovi z Poutnova, pí Julii Skusilovou z M. Lázní, 

pí Vlastu Koštělovou z K. Varů, p. Jaroslava Šáchu 

z M. Lázní

U S N E S E N Í
z Ustavujícího jednání Zastupitelstva města Teplá
 dne 8. listopadu 2010
Zastupitelstvo města Teplá po projednání:

I. Zvolilo:
1. Návrhovou komisi ve složení - RSDr. J. Businský, 
    K. Křehký,   J. Juchymová
2. Volební komisi ve složení - Mgr. F. Novotný, 
    J. Vyskočil,
    Mgr. P. Valečková
3. Ověřovatele zápisu ve složení – Ing. M. Procházka, 
    D. Poláček 

4. Starostu města – uvolněná funkce
    pí Mgr. Jana Čížková, nar. 29. listopadu 1966

5. Místostarostu města – neuvolněná funkce
    p. Ing. Jan Růžička, nar. 11. května 1961

6. Další členy rady města 
    pp. Milan Matějka, Karel Kyller, Martin Hemza

II. Schvaluje:

1. Pověřit členku ZM pí Jitku Juchymovou přijímáním
   prohlášení o uzavření manželství 
   (podle § 4 zák. č. 94/1963 Sb., o rodině)

7. Pod č. usnesení 8/12/2010

přidělit bytovou jednotku v DPS Teplá 

č. 127 pí Jarmile Pečánkové, Dyleňská 698/3, M. Lázně

č. 209 pí Jaroslavě Šmilauerové, ČSA 489, Teplá

č. 307 pí Elišce Krejčové, Prachomety 13, Toužim

č. 325 p. Václavu Krejčímu, Prachomety 13, Toužim

8. Pod č. usnesení 9/12/2010

-podání žádosti o dotaci na Ministerstvo práce a sociálních 

věcí pro Pečovatelskou službu města Teplá na rok 2011

9. Pod č. usnesení 10/12/2010

-úhradu částky 10164 Kč p. Josefu Bílkovi za zajištění 

provedení opravy fasády na objektu restaurace Kuželna

dle předložené faktury

10. Pod č. usnesení 11/12/2010

Rada města Teplá souhlasí se zápisem změn v údajích

v rejstříku škol a školských zařízení, které jsou v souladu

s ustanoveními § 149 zákona č.561/2004 Sb., školský

zákon, ve znění pozdějších předpisů. Změny se týkají

zřízení odloučeného pracoviště – 4. třídy MŠ Teplá 

v počtu 18 dětí a zřízení výdejny stravy vše v budově 

Školního klubu, Školní ul.č.p.458, Teplá. Předpokládané

zahájení provozu od 1. listopadu 2010.

III. Předkládá ZM



U s n e s e n í

z  13. jednání Rady města Teplá dne 23. listopadu  2010

Rada města po projednání:

I. Bere na vědomí

1. Informace p. Martina Klepala
2. Zprávu o činnosti ZŠ Teplá
3. Zprávu o činnosti a hospodaření MŠ Teplá, uzavření
    MŠ od 23. 12. do 31. 12. 2010
4. Informace starostky a místostarosty

II. Schvaluje

1. Pod č. usnesení 1/13/2010
-rozpočtové opatření RO č.8/2010 
-jmenování inventarizačních komisí pro inventarizaci
 majetku města za rok 2010

2. Ustanovení a jmenování komisí RM a prac. skupiny
  pod č .usnesení 2/13/2010 

Komise výstavby a životního prostředí (KVŽP) 
RSDr.Jaroslav Businský – předseda, Jiřina Růžková –
 tajemnice, Rudolf Káva a Jaroslav Bartoška – členové

Komise pro občanské záležitosti (KPOZ)
Jitka Juchymová – předsedkyně, Jaroslava Dvořáčková – 
tajemnice, Mgr. Anna Staníčková, Ing. Bohumila Ptáčková,
Dana Pytlíková, Markéta Hemzová, Simona Brabcová 
a Mgr. František Novotný – členové

Pracovní skupina pro regeneraci městské památkové
zóny (MPZ) v Teplé
Mgr. Jana Čížková – starostka města – předseda pracovní
skupiny, Jiřina Růžková –úřednice – člen pracovní skupiny,
Mgr. Klára Zemanová - Krajský úřad KK, ref. kultury –
člen pracovní skupiny

3. Pod č. usnesení 3/13/2010
-udělit souhlas s umístěním elektro pilíře pro novou 
 přípojku k rodinnému domu na pozemku města p.p.č.587/1 
 v k.ú.Klášter Teplá – Šafářské Domky
-smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného
  břemene na p.p.č.501/1 v k.ú. Číhaná u Poutnova 
 k umístění distribuční soustavy NN
-požádat o stavební povolení na akci Teplá – stezka pro
  cyklisty a chodce v úseku Klášter Teplá – Betlém

4. Pod č. usnesení 4/13/2010
-úpravy nájemních smluv – evidenčních listů v DPS
  a smluv o poskytování pečovatelské služby od 1. 1. 2011
  ve smyslu zápisu

5. Pod č. usnesení 5/13/2010
-výši ročních odměn ředitelce MŠ Teplá a ředitelce 
 ZŠ praktické Teplá

6. Pod č. usnesení 6/13/2010 (revokace usnesení RM

  č.11/12/2010)

Rada města Teplá souhlasí se zápisem změn v údajích 

v rejstříku škol a školských zařízení, které jsou v souladu 

s ustanoveními § 149 zákona č.561/2004 Sb., školský 

zákon, ve znění pozdějších předpisů. Změny se týkají 

zvýšení kapacity MŠ Teplá na 93 dětí, zřízení odloučeného

pracoviště – 4. třídy MŠ Teplá v počtu 18 dětí a zřízení 

výdejny stravy pro 18 dětí v budově Školního klubu, na 

adrese Školní ul. č.p.458, Teplá. Zahájení provozu dne 

8. listopadu 2010. 

7. Pod č. usnesení 7/13/2010

-uzavření Knihovny a IC v době od 23. 12. do 31. 12. 2010

8. Pod č. usnesení 8/13/2010

-zařadit do seznamu uchazečů o umístění do DPS Teplá 

pí D. Ivanovičovou z M. Lázní

9. Pod č.u snesení 9/13/2010

-jmenování zástupce města pí Mgr. Janu Čížkovou do 

sdružení VSOZČ

10. Pod č. usnesení 10/13/2010

-cenovou nabídku firmy KV engineering na zhotovení 

PD pro stavební řízení (přístavba šaten ZŠ, demolice 

LTO a přemístění kotelny ZŠ) ve výši 294 250 Kč bez DPH

11. Pod č. usnesení 12/13/2010

-přijmout do pracovního poměru na dobu určitou 

(do 31. 3. 2011) p. Karla Maďariče ml.

pro potřeby střediska MH a JSDH

III. Předkládá ZM

2.Pod č. usnesení 1/13/2010

Rozpočtové opatření RO č.8/2010

IV. Ukládá

Tajemníkovi – pod č. usnesení 11/13/2010

-jednat s firmou KV engineering o specifikaci finančních 

částek za přístavbu šaten a zvlášť za demolici LTO 

a přemístění plynové kotelny ZŠ Teplá



Ze Základní školy praktické v Teplé 
Prázdniny utekly jako voda a my jsme se opět společně 
s dětmi přivítali pod jednou střechou. Nevlídné počasí 
na konci srpna způsobilo, že návrat do školních lavic nebyl
tak bolestivý. V červnu opustilo naší školu deset žáků. 
Pět jich pokračuje ve vzdělávání na odborných učilištích. 
V letošním školním roce ukončí povinnou školní docházku
čtyři žáci. Naše škola i letos pokračuje v plnění celostátních 
projektů "RECYKLOHRANÍ" a "OVOCE DO ŠKOL".
Připomínáme, že u RECYKLOHRANÍ jde o zpětný odběr
baterií a akumulátorů. Školy podle dosažených bodů čekají
různé odměny, které si vyberou. Od března 2010 jsme 
se zapojili do projektu OVOCE DO ŠKOL, který 
je financován z peněz EU. Žáci 1. - 5. tříd dostávají 2krát 
do měsíce ovoce a zeleninu zdarma např. jablka, hrušky, 
ovocné šťávy, okurky atd. Vše bez přidaných cukrů, tuků, 
solí a sladidel. Cílem je přispět k trvalému zvýšení spotřeby
ovoce a zeleniny, vytvořit stravovací návyky ve výživě dětí
a bojovat proti dětské obezitě. V rámci našeho školního
projektu "Poznáváme přírodu" jsme navázali spolupráci
s ZO ČSOP Kladská. Žáci se zúčastní několika výukových
programů zaměřených na ochranu živočichů a rostlin 
v našem kraji. Pro děti naší školy připravujeme i v tomto 
školním roce spoustu akcí, projektových dnů a soutěží. 
O veškerém dění se dozvíte na našich školních internetových
stránkách www.zsptepla.eu,     za ZŠP M.L.

Poslední říjnový týden se konalo v Harrachově Mistrovství
Čech mládeže. Jediným zástupcem Karlovarského kraje byl
v kategorii do šestnácti let Jiří Tauber z TJ Sokol Teplá. 
Jirka vybojoval tři vítězství z devíti partií a celkově obsadil
55 místo v Čechách. Gratulujeme k vzorné reprezentaci města.
Martin Klepal

Poděkování a vzkazy

Svaz postižených civilizačními chorobami v ČR, o.s. Teplá
Poděkování   21. 11. 2010
Chtěli bychom touto cestou poděkovat jménem všech našich
členů Svazu postižených civilizačními chorobami v Teplé, 
paní J. Dvořáčkové z Komise pro občanské záležitosti města
Teplá za její přístup a příkladnou spolupráci s naší organizací. 
Dále také děkujeme Mgr. Čížkové za její ochotu vycházet
nám vstříc, pokud se jedná o dopravu našich členů na různé
akce. Náš dík patří též místním hasičům, kteří nám 
propůjčují prostory pro naše posezení začátkem každého
měsíce. Bez této pomoci by naše organizace nemohla 
poskytovat tolik aktivit svým členům jako doposud.

             za SPCCH  Teplá   J. Čubrová – předsedkyně
            H. Charvátová - místopředsedkyně

Vzkaz
 
Výrok francouzského spisovatele Paula Claudela zní: 
"Ti, kdo mě přijdou navštívit, mi prokáží čest. Ti, kdo
nepřijdou, mi udělají radost." Dovolte, abych jej upravil 
v souvislosti s volbami do městského zastupitelstva. 
Můj vzkaz občanům Teplé zní:
Vám, kteří jste mě volili, děkuji za důvěru.
Vám, kteří jste mě nevolili, děkuji za výzvu zlepšovat se. 
Vy, kteří jste nepřišli vůbec volit - nekritizujte.
                                                              Milan Matějka

ŠACHYŠACHY

Objímání

„Potřebujeme čtyři objetí denně, abychom přežili. 
Potřebujeme osm objetí denně, abychom vydrželi. 
A dvanáct objetí denně potřebujeme, abychom rostli.“   
Virginia Satirová

Objímání je zdravé. Povzbuzuje imunitní systém, udržuje
dobrou kondici, léčí deprese, snižuje stres, působí proti 
nespavosti, posiluje, omlazuje, nemá žádné nepříznivé 
vedlejší účinky – je to prostě zázračný lék.
Objímání je zcela přírodního složení. Je organického
původu, přírodně sladké, neobsahuje pesticidy, 
konzervační látky, umělé přísady a je stoprocentně 
zdraví prospěšné. Objímání je prakticky dokonalé. 
Nemá žádné pohyblivé součásti, nevybíjejí se mu 
baterie, nepotřebuje pravidelné technické kontroly, 
má nízkou spotřebu energie, ale vysoký energetický
přínos, je odolné proti inflaci, netloustne se po něm, 
nevyžaduje ani měsíční splátky, ani pojištění, je chráněno
proti krádeži, je nezdanitelné, neznečišťuje životní 
prostředí a samozřejmě je plně vratné.       Neznámý autor

Pohádkový les



PUTOVÁNÍ ZA  HUGEM

V polovině října jsme v rámci ekologické výchovy 
uskutečnili jednodenní projekt s názvem 
„Putování za Hugem“.
Záměrem projektu bylo rozvíjení vnímavosti dětí ke 
změnám v podzimní přírodě. Místem pro náš projekt byl
klášterní park, který svou krásou právě umožňuje 
objevovat a odhalovat krásy přírody. Kouzelné cinknutí 
spolu s tajemnými slovíčky nám otevřelo podzimní
království: „V tomto parku, v tomto lese, někdo bydlí, 
ale nebojte se. Je to skřítek maličký, a ten má rád dětičky.“
Jmenuje se Hugo. Kde bydlí? Kde je jeho království?
Vydali jsme se ho hledat. U letité lípy jsme se setkali. 
Hugo je milý a hodný skřítek. Jenže byl trochu smutný. 
Proč? Podzim už je tady a Hugovi je zima. Má jen jeden
kabátek, a to je málo. Úkolem dětí bylo nasbírat do košíků 
spadané listí a roztřídit ho podle druhu. Pokládáním
listů na plátna a „přišitím kamínky“ zhotovily děti ještě 
další „kabátky“ pro Huga. Děti tak přirozenou a hravou
formou vnímaly barevnost a různorodost spadaného listí. 
Estetický zážitek z tvoření „kabátků“ byl jistě pro děti
přínosný, ale důležité bylo vzbuzení ochoty někomu 
pomoci. Hugo dětem za „kabátky“ poděkoval, odměnil 
je a rozloučil se s nimi říkankou: „Mám barevné šatičky,
jako žádný jiný, podzim mi je maloval, vůbec nebyl líný.
Barevnými lístečky ozdobil můj pláštíček,
někdy poslal sluníčko, jindy zase deštíček.
Mezi dětmi a skřítkem bylo navázáno opravdové 
přátelství, a tak se těšíme na další setkání.

Učitelky mateřské školy.

ŠACHY – v sobotu 11. 12. proběhne od 10:00 v DK první 
část krajského přeboru mládeže v šachu (hrají pouze 
narození 1996 a mladší)

MÁŇA A VDÁVADLO - v pátek 17. 12. od 17:00 
v DK divadelní soubor Záplata a folklorní soubor 
Stázka zahrají představení Máňa a vdávadlo

ZPÍVÁNÍ U STROMEČKU - v pátek 17. 12. od 18:30 
si v „kapli“ společně zazpíváme

Dne 17. 12. 2010-pátek, proběhne sběr vánočních dárků
pro opuštěné psy a kočky z útulku v Mar. Lázních, 
v době od 16.30-18hodin, před Městským úřadem 
v Teplé  (kontaktní osoba Petra Brabcová)

POZVÁNÍPOZVÁNÍ

Pohádkový les
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Do konce ledna 2011 odtah vozidel
  ZDARMA

Vystavíme doklad o likvidaci Mož no 
objednat i v SO, NE

Vozidla také př ijímáme v naš í provozovně
       Bezdruž ice, Úterská ul.
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a tel.: 737 858 306

 Váš partner pro reklamu    www.efekta.wz.cz

Děkujeme Vám za Vaši přízeň a dobrou spolupráci.

Přejeme Vám hodně pracovních i osobních úspěchů,

pevné zdraví a štěstí v novém roce.



Vážení čtenáři,

přejeme vám klidný advent, příjemné Vánoce a mnoho 

důvodů k radosti.                                               redakce

PF 2011


